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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 1/06 z 
dnia  19 grudnia 2006  r.- godz. 10   00  

1. Zaopiniowanie  proj.  uchwał  pod  obrady  Rady  w  dniu  22 
grudnia  2006 r

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jolanta Kostka  – 
Przewodnicząca  Komisji,  przywitała  przybyłych  i  stwierdziła 
prawomocność  obrad  ,  oświadczając  ,  iż  zgodnie  z  listą 
obecności  w  posiedzeniu  uczestniczy   7  spośród  8  – 
osobowego  składu  Komisji  ,  co  stanowi  kworum  do 
podejmowania prawomocnych decyzji.

Listę  obecności  stanowi  strona  pierwsza  niniejszego 
protokołu.

Radny nieobecny : Bogdan Żabiński.

Przewodnicząca  Komisji   poddała  pod  głosowanie  w/w 
porządek obrad  . 

Głosowało                              -             7  

Za -  7
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad.
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Ad. 1. Komisja  zaopiniowała  następujące   proj.  uchwał  pod 
obrady Rady.

- proj. uchwały w spr. odwołania Skarbnika Gminy Ustka

Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
Odwołanie  z  funkcji  Skarbnika  jest  poprzedzone  3  miesięcznym 
wypowiedzeniem  rozpoczynającym  bieg  01  stycznia  2007  r,  a 
kończący z  dniem 31 marca  2007 r  bez  obowiązku świadczenia 
pracy.

Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             7  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  1

W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały.

- proj.  uchwały w spr. powołania pełniącego obowiązki 
Skarbnika Gminy Ustka

Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka
-  omówiła w/w proj.  uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
wyjaśniła,  iż  w  ciągu  dwóch  miesięcy  zostanie  ogłoszony  i 
rozstrzygnięty  konkurs na stanowisko Skarbnika Gminy
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Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             7  

Za -  6
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  1

W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

-  proj.  uchwały w spr.  zatwierdzenie taryf  za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków

W przedmiocie sprawy głos zabrali:

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk
-  poinformowała  ,  iż  na  Komisji  Rozwoju zaproponowano 
następujące stawki  bez dopłaty z budżetu gminy tj. :
Taryfa I:
- woda 3,25 zł za 1 m 3  wody netto
- ścieki 3,40 zł za 1 m 3  ścieków netto
Taryfa II.
- woda 1,42 zł za 1 m 3  wody netto
- ścieki 3,02 zł za 1 m 3  ścieków netto
Propozycja Komisji została przedyskutowana z ZUW Słupsk, na co 
wyrażono zgodę.
Najpóźniej do m-ca marca 2007 r rozstrzygną się losy ZUW Sp. z 
o.o.  W związku z powyższym staniemy w takiej sytuacji , że trzeba 
będzie  przeprowadzić  procedurę  przetargową.  W  umowie   jest 
zapis,  że  strony  wyrażają  zgodę   na  rozwiązanie  umowy  bez 
podania przyczyn za 6-cio miesięcznym okresem wypowiedzenia.
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Natomiast ustawa mówi, że Wójt sprawdza czy taryfy i plan zostały 
opracowane  zgodnie  z  przepisami  ustawy  i  weryfikuje  koszty 
względem  celowości  ich  ponoszenia.  Rada  Gminy  podejmuje 
uchwałę  o  zatwierdzeniu  bądź  o  odmowie  zatwierdzenia  taryf. 
Przedsiębiorstwo ma również prawo odwołania się od tych uchwał.
W razie stwierdzenia przez organ nieważności uchwały o odmowie 
zatwierdzenia  taryf  to  przez  90  dni  obowiązują  stare  stawki.  W 
związku  z  powyższym  Rada  musi  podjąć  uchwałę  –  pozytywną 
bądź  negatywną.  Na  Sesję  są  zaproszeni  przedstawiciele  ZUW 
zgodnie z życzeniem poprzedniej Komisji.

Obrady Komisji opuścił radny Czesław Grzybowski

Członek Komisji Andrzej Zawada
- proponuję  pozostawienie stawek na poziomie roku ubiegłego bez 
dopłaty z budżetu gminy tj. 
> taryfa II – ścieki – 3,00 zł bez dopłaty z budżetu gminy
  

Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod  głosowanie  w/w 
proj.  uchwały  z  uwzględnieniem  niżej  wymienionych 
stawek.
Taryfa I:
- woda 3,25 zł za 1 m 3  wody netto
- ścieki 3,40 zł za 1 m 3  ścieków netto

Taryfa II.
- woda 1,42 zł za 1 m 3  wody netto
- ścieki 3,00 zł za 1 m 3  ścieków netto

Bez dopłaty z budżetu gminy

Głosowało                              -             6  

Za -  3
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  3
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W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

Na obrady Komisji powrócił  radny Czesław Grzybowski.

- proj. uchwały w spr. emisji obligacji Gminy Ustka oraz 
zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Halina Łażewska Skarbnik Gminy
-  omówiła w/w proj.  uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
wyjaśniła, iż w przedłożonym proj. uchwały nastąpi autopoprawka 
tj.  w  §  2  p.pkt  1   wyraz  „mieszkaniowe”  zostanie  zastąpiony 
wyrazem  „  socjalne”.  Dopisuje się p.pkt.  6/  o brzmieniu:  „inne 
wydatki nie znajdujące pokrycia w dochodach” . Zmieni się czas 
trwania emisji obligacji  tj. na lata 2006-2013 .

Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             7  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  2

W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

Radny Andrzej Zawada 
–  czy  na  Komisję  Rewizyjną   mógłbym   otrzymać  pisemne 
zestawienie wymagalnych zobowiązań
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Halina Łażewska Skarbnik Gminy
- nie wiem czy będę na Komisji  Rewizyjnej  , ale postaram się i 
przygotować  takie zestawienie

-  proj.  uchwały  o zmianie  uchwały w spr.  uchwalenia 
budżetu gminy na 2006 r oraz w spr. zmian w budżecie 
gminy 2006 r.

Halina Łażewska Skarbnik Gminy
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem

Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             7  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  2

W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

- proj. uchwały w spr. zmiany  Statutu Gminy Ustka

Obrady Komisji opuścił radny Czesław  Grzybowski.
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Członek Komisji Andrzej Zawada
- Przewodniczący Rady zaproponował  zmniejszenie ilości Komisji 
Rady   ze względów ekonomicznych. Natomiast Przewodniczący 
Komisji  Statutowej  mówił  o czym innym – o organizacji  pracy. 
Czym  innym  jest  organizacja  pracy,  a  czym  innym  kalkulacja 
ekonomiczna. Ja zmierzałem do tego , że jeżeli radny  chce być 
członkiem dwóch Komisji , a byłby ryczałt za posiedzenia to i tak 
byłaby  oszczędność.  Będę  oczekiwał  odpowiedzi  od 
Przewodniczącego  na  Sesji  jakie  względy  faktyczne  powoduję, 
żeby  zmniejszyć  ilość  Komisji  i  czy  musimy  mieć  dwóch 
wiceprzewodniczących  Rady Gminy.  

Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod  głosowanie  w/w  proj. 
uchwały

Głosowało                              -             6  

Za -  3
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  3

W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały

Przewodnicząca Komisji ogłosiła 10 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 15 do godz. 11 25 .

Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad.

Ad. 2. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
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Sprawa  wezwań  dotyczących  uchylenia  niżej 
wymienionych  uchwał:

1. Nr XXXVIII/365/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 r w 
spr.  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  dla  części  terenów  położonych  w  okolicy 
miejscowości  Duninowo – Pęplino w Gminie Ustka

2. Nr XXXVIII/384/2006 Rady Gminy Ustka z dnia 29 września 2006 r w 
spr.  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  dla  lokalizacji  Parku  Wiatrowego  Nr  2  w  m. 
Możdżanowo, Starkowo w gminie Ustka

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk
- wyjaśniła, iż  po  zakończeniu kadencji Rady  wpłynęły do Biura 

Rady wezwania o uchylenie w/w uchwał.  Pan Wójt poinformował 
zainteresowanych,  iż  z  dniem  27  października  skończyła  się 
kadencja Rady Gminy . Do czasu ukonstytuowania się nowej Rady 
Gminy, wybranej w wyborach samorządowych w dniu 12 listopada 
2006  r  sprawa  wezwań  dotyczących  zmiany  w/w  uchwał 
pozostanie bez odpowiedzi. 
Po przedstawieniu opinii poszczególnych Komisji  Rady, na Sesji 
zostanie  wypracowane  Stanowisko  Rady  w  tej  sprawie.  Na 
podstawie  tego  stanowiska  zostanie  udzielona  odpowiedź 
zainteresowanym osobom.
Przewodniczący  Rady  Gminy zwraca  się  do  Komisji  o   zajęcie 
stanowiska w spr.  w/w uchwał.

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kostka
- poddał pod głosowanie następujące stanowisko

-  Komisja  wnioskuje  o  nie  uchylanie   w/w  uchwał.  
Sprawę rozstrzygnie Sąd.
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Głosowało                              -             6  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  1

W  wyniku  głosowania  Komisja  większością  głosów 
zajęła stanowisko jak wyżej.

Komisja  przyjęła  do  wiadomości  treść  następującego 
pisma:

1. Pismo Pani Wójt do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z  prośbą  o   wydanie  opinii  w  spr.  możliwości  spłaty 
zadłużenia  z  tytułu  obligacji  komunalnych  przez  Gminę 
Ustka

Przewodnicząca  Komisji  Jolanta   Kostka  przedstawiła 
następujące pismo:

Urząd Gminy Postomino
- dot. zaproszenia do wzięcia udziału w X Noworocznym Halowym 
Turnieju Piłki  Nożnej  o Puchar Wójta Gminy Postomino ,  który 
odbędzie się w dniu 8 stycznia 2007 r

Komisja desygnuje do udziału w w/w Turnieju radnych: 
Andrzeja Zawadę i  Wiesława Kurowskiego. 

Obrady Komisji opuścił radny Andrzej Zawada.
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Członek Komisji Wiesław Kurowski
- wnioskuję o wytyczenie boiska do piłki nożnej w m. Duninowo

Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie w/w  wniosek

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
wniosek.

Członek Komisji Leszek Konarzewski
-  wnioskuję  o  postawienie  metalowego szlabanu zaporowego przy  
wjeździe na boisko sportowe w m. Zaleskie

Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod  głosowanie  w/w 
stanowisko.

Głosowało                              -             5  

Za -  5
Przeciw -  0
Wstrzymało się -  0

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
wniosek.



- 12 –

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji 
o godz. 11 50  zamknęła obrady Komisji .

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała                          Przewodniczący Komisji

     Grażyna Frankiewicz                 JOLANTA  KOSTKA


